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Nieuwsbrief 30 september 2023 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 
 
Arbeidsmigratie, ook wij vinden het belangrijk 
 
Hoewel migratie van alle tijden is, wordt op de rechterflank van het politieke spectrum hevig 
ingezet op het terugdringen ervan. Deze partijen praten over migratie als ze het hebben over 
vluchtelingen en maken daar vervolgens een probleem van. Maar vluchtelingen zijn slechts 
een klein onderdeel van de totale migratie. Arbeidsmigranten vormen dus een veel groter 
deel van de mensen die naar Nederland en Europa komen. En zo zijn er nog meer mythen 
over migratie, die niet alleen bij ‘rechts’, maar ook in de media vaak herhaald worden. In een 
interessante podcast van De Correspondent, prikt prof. Hein de Haas er systematisch heel 
veel door. Het beluisteren waard!   
Als we langs de deuren gaan in de campagne zullen we zeker over migratie bevraagd wor-
den. Gelukkig vinden wij er ook wat van (zie pagina 82 t.m. 87 van het conceptverkiezings-
programma).  
Arbeidsmigranten, mensen die hier komen werken zijn dus ver in de meerderheid. Logisch. 
Deze mensen zijn op zoek naar werk. En werk is volop aanwezig in Nederland. De Haas 
zegt hierover: ‘De effectiefste manier om immigratie de kop in te drukken is de economie te 
gronde te richten.’ Mensen komen niet naar plekken waar de kans op werk heel erg klein is.  
 

De kosten om naar Europa te komen, al dan niet met hulp 
van een smokkelaar, worden door migranten gezien als een 
investering die zich later terugbetaalt. Arbeidsmigratie is dus 
nodig om onze economie op peil te houden. Maar er moet 
wel veel verbeteren aan het migratieproces en de omstan-
digheden van migranten. 
 
Dus wil GroenLinksPvdA migratie niet afremmen maar beter 
reguleren. Door de uitbuiting van arbeidsmigranten door 
werkgevers tegen te gaan, door schijndetachering en mala-
fide uitzendbureaus aan te pakken, door een vergunnings-
plicht voor de verhuur aan migranten etc. 
GroenLinksPvdA kiest voor een gelijkwaardige positie van de 
arbeidsmigrant en internationale solidariteit.  
En voor een duidelijk asielbeleid in Europa en Nederland. 
Vluchtelingen laten we niet in de steek, vroeger niet en nu 
niet. Maar ook dat moet veel beter geregeld worden.   

Campagne 
In Zuid-Kennemerland zijn we klaar voor de campagne: SAMEN KAN HET.  
Kom naar de startbijeenkomst op 7 oktober a.s. in de Stookkamer in Haarlem (zie pagina 4 
en agenda) en geef je op in je gemeente om mee te gaan langs de huizen (zie pagina 4). Zo 
kunnen wij bijdragen om Nederland en Europa na november een beetje beter te maken! 
 
 
André Broekmans 
voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland 

SEPTEMBER 2020 

https://decorrespondent.nl/14806/wat-politici-en-media-ons-over-migratie-vertellen-klopt-voor-geen-meter-bewijst-deze-socioloog/9f519cd8-6a53-0d45-36ff-db3cd1e9cdf9
https://groenlinkspvda.nl/wp-content/uploads/2023/09/GL-PvdA-VKP-Ongenummerd-189.pdf
https://groenlinkspvda.nl/wp-content/uploads/2023/09/GL-PvdA-VKP-Ongenummerd-189.pdf
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EVEN BIJPRATEN 
\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Bispinckpark 

 
In Bloemendaal stond het volgende (woning) 
bouwplan op de agenda van de commissie 
grondgebied: Bispinckpark. 2 kleine stukjes 
grond in de kern van Bloemendaal dorp; ooit 
voor behoorlijk veel geld aangekocht door de 
gemeente t.b.v een gymzaal. Maar die is er 
nooit gekomen en na jaren van suggesties, 
ook van omwonenden, die steeds strandden, 
is het college nu gekomen met een plan voor 
woningen. Zoals te verwachten was: een 
raadzaal vol met protesterende omwonenden 
en raadsleden met knikkende knieën. De ont-
wikkelvisie haalde het nu niet. Voor een start-
document voor de inspraak was het te gede-
tailleerd. Lees: er komen te veel woningen, te 
dicht bij bestaande bebouwing. Toch viel me 
het debat mee. Er lijkt wel een meerderheid 
te zijn voor woningbouw, waarvan een sub-
stantieel deel sociaal. Komt in de volgende 
raadscyclus terug.  
 
Muziekschool 
Een ander belangrijk dossier is de (verzelf-
standiging van) de muziekschool. Waar D66 
aanvankelijk enorm voorstander was van ver-
zelfstandiging zijn ze nu 180 graden ge-
draaid. Maar ook andere partijen zijn niet 
voor dit idee. Er lijkt wel consensus voor een 
andere inbedding en aansturing van de (nu 
gemeentelijke) muziekschool, maar wel of 
niet verzelfstandigen is een soort ideolo-
gische strijd geworden i.p.v middel om doelen 
te bereiken. Wordt vervolgd in de raad van 5 
oktober.  
 
Veiligheid 
Tenslotte het integrale meerjarenbeleidsplan 
veiligheid 2024-2027, waarbij het zoeken is 
naar de door de raad gestelde doelen en de 
in het plan geformuleerde thema’s. Zoals wel 
vaker lijkt de aanpak van onveiligheid een 
soort van eigen leven te leiden. 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 
 
 

Parkeren 
Na de uitspraak van de voorzieningenrechter 
en die van de adviescommissie bezwaarschrif-
ten hebben we besloten het referendum over 
de nota uitwerking parkeerregulering toch te 
steunen. Na twee keer een tik op de vingers, is 
het voor ons verstandig om het eerdere besluit 
te herzien. Er is geen behoefte aan jarenlang 
juridisch getouwtrek. Maar hoe nu verder? Het 
staat voorop dat een oplossing gevonden moet 
worden voor buurten met een hoge parkeer-
druk, zodat deze buurten groener worden en de 
leefbaarheid wordt verbeterd. Ook voor kwets-
bare groepen die slecht over straat kunnen. 
Lees hier het hele artikel over dit onderwerp. 
ZuidWest 
In de gemeenteraad van september hebben we 
gestemd voor het masterplan ZuidWest, een 
grootschalig nieuwbouwproject in het Hout-
vaartkwartier waar het bedrijventerrein plaats 
gaat maken voor veel extra woningen. We zijn 
vooral blij met 50% sociale huur, in één van de 
duurste plekken van Haarlem, waar bovendien 
maar weinig sociale huur is.  
Bowien Wegman 
Bowien Wegman is geïnstalleerd als raadslid. 
Naar aanleiding van haar installatie werd Bo-
wien geïnterviewd door het Haarlems Dagblad. 
Het interview is via deze link terug te lezen.  
Goed verhuurderschap 
Door de nieuwe Wet goed verhuurderschap  
kunnen huurders veel beter beschermd worden 
tegen ongewenst verhuurgedrag. De gemeente 
krijgt er belangrijke taken bij. In de raadscom-
missie Ontwikkeling benadrukten Raadslid Dion 
Heinis dat er een snelle oplossing nodig is om 
ervoor te zorgen dat de gemeente gaat hand-
haven.  
Housing First 
In de commissie Samenleving werd het actie-
plan Housing First besproken. Het actieplan 
moet een belangrijke bijdrage gaan leveren aan 
het beëindigen van dakloosheid in Haarlem. 
Voor de implementatie ervan is extra geld be-
schikbaar gemaakt. Sidney Visser en Dion Hei-
nis schreven samen dit artikel over Housing 
First. 
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 
 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/pvda-stemt-voor-referendum-nota-uitwerking-parkeerregulering
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/pvda-stemt-voor-masterplan-zuidwest
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20230925_73788824?utm_source=google&utm_medium=organic
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-wet-goed-verhuurderschap-is-er-maar-haarlem-maakt-er-nog-geen-maximaal-gebruik-van/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-wet-goed-verhuurderschap-is-er-maar-haarlem-maakt-er-nog-geen-maximaal-gebruik-van/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/met-housing-first-naar-het-einde-van-dakloosheid-in-haarlem/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Campagne 
Ook in Heemstede zijn we klaar voor de 
campagne! Wil je hier meer over weten 
en/of meedoen met één van onze activitei-
ten? Vergeet dan niet de vragenlijst in te 
vullen. 
 
Parkeervisie 
In de commissie Ruimte stond onder andere 
de parkeervisie op de agenda. Het ging om 
een 80%-versie. Het college geeft hierin aan 
dat het onder andere vergunningparkeren 
wil onderzoeken om de parkeerdruk in wij-
ken rond winkelstraten te verminderen. Na-
mens de PvdA Heemstede gaf Celmo hier 
aan dat hij het opvallend vond dat in de visie 
geen uitspraak werd gedaan over financiën. 
Is parkeren nu een basisbehoefte die niet 
meer geld mag kosten dan noodzakelijk of is 
het iets wat je moet belasten om de parkeer-
druk naar beneden te halen? Daarover pra-
ten we binnenkort verder. 
 
Asielopvang 

 
 
Daarnaast worden vorderingen gemaakt 
met asielopvang aan de Heemsteedse 
Dreef. In februari 2024 komen hier 16 min-
derjarige, alleenstaande asielzoekers. Sa-
men met omwonenden bereiden we ons 
hierop voor. Het is fijn te vermelden dat de 
sfeer steeds positiever wordt. Dat houden 
we vast! 
 
 
 
 
Sam Meerhof, wethouder PvdA 
 

Ook spreken voor Groenlinks 
Het nieuwe politieke seizoen begon met een 
lange commissie vergadering. GroenLinks kon 
niet aanwezig zijn, dus hebben de PvdA-leden 
ook de standpunten van GroenLinks bespro-
ken. 
In de vergadering werden twee onderwerpen 
besproken zonder dat er besluitvorming nodig 
was.  
 
Markt Nieuw Noord 
Ten eerste ging het over de markt in Nieuw 
Noord. De PvdA-fractie vindt het erg jammer 
dat er te weinig marktkramen zijn, waardoor de 
markt moest sluiten. PvdA heeft gevraagd bij 
de nieuwe inrichting van de wijk opnieuw te 
zorgen dat er een markt kan komen.  
 
Boulevard Favauge   
Een ander punt ging over de plannen voor de 
herinrichting van Boulevard Favauge. Het col-
lege stelt voor om een eenvoudige versie te 
kiezen, zodat de vernieuwde Zuid-boulevard 
snel kan worden aangelegd. Ze overleggen 
hierover met de ondernemers. Maar de bewo-
ners hebben nog geen kans gehad om hun 
mening te geven, en de PvdA vindt dat dit niet 
de juiste volgorde is. De PvdA wil eerst weten 
welke problemen de bewoners ervaren, zodat 
de oplossingen in het plan kunnen worden op-
genomen. Het college zal hier rekening mee 
houden. 
 
"PvdA Zandvoort in Actie om Las-
tenverhoging voor Inwoners te 
Voorkomen" 
Het enige onderwerp dat besproken moest 
worden, was het rioleringsplan op verzoek van 
de PvdA. Wij zijn tegen de grote prijsverhoging 
voor inwoners. Andere politieke partijen waren 
het eens met het voorstel en stemden in met 
wat ze een matige jaarlijkse prijsstijging noe-
men van € 17,50.  
In de raadsvergadering bracht de PvdA dit 
weer ter sprake. Er was geen overeenstem-
ming. Wel wordt bij de begroting de totale las-
ten voor inwoners op verzoek van de PvdA op-
nieuw besproken. Maar de andere politieke 
partijen bleven bij de forse verhoging. De PvdA 
stemde tegen het voorstel. 
 
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 
 

https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=32a8a27e83e475064d17a98318bb815b&id=93195&m=c2FtbWVlcmhvZmZAZ21haWwuY29t
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SAMEN KAN HET. Doe dus mee! 
 
Samen kan het. Onder die titel gaan GroenLinks en PvdA samen 
de verkiezingen in. En samen met jou kunnen we de verkiezingen 
misschien wel winnen. Daarom roepen we je op om mee te doen 
met de campagne in onze gemeenten!  
Want met Frans Timmermans als lijsttrekker, een diverse kandida-
tenlijst en een mooi verkiezingsprogramma, zijn wij natuurlijk klaar 
voor de verkiezingen. 

 
Onze lokale campagne start zaterdag 7 oktober om 11:00 uur in de Stookkamer, Ste-
phansonstraat 38 in Haarlem. We trappen af met een toelichting op de landelijke cam-
pagne en onze plannen in Zuid-Kennemerland, waarna een inspirerende spreker aan het 
woord komt. Na de lunch gaan we de wijk in om met kiezers het gesprek aan te gaan. 
 
In elke gemeente gaan we campagne voeren.  
Voor Haarlem kun je je opgeven voor de activiteiten in de komende tijd via deze link . 
Voor Heemstede via deze link.  
De leden in Bloemendaal en Zandvoort krijgen later een oproep met een schema van activi-
teiten. 
 

 
Vergeet je niet aan te melden voor onze community ‘Samen sterker’ op 
WhatsApp om op te hoogte te blijven van alle campagneactiviteiten. 
 
 
 
 
 

CAMPAGNE: wil jij een poster ophangen? 
 
Voor onze campagne is mooi materiaal ontworpen. Twaalf posters met voor onze partijen 
belangrijke onderwerpen (vervolg op volgende pagina) : 
 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSce5I-SyVFgK63xroo61oX-qF5YVImgU1uoVKLsoh-Vj4a73w/viewform
https://docs.google.com/forms/d/1cTFf_lzVpo7EhWFyjB0SoXLk7Ri31v0OH-d4uVXYbmY/viewform?edit_requested=true
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VERVOLG: Deze posters zijn beschikbaar in A1, A2, en A3 formaat. 
We nodigen je uit een of meer posters voor het raam te hangen. Kom ze halen in ons Club-
huis, Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 
Vanaf 9 oktober zijn we elke vrijdag van 19:00 tot 20:00 uur en elke zaterdag van 11:00 
tot 12:00 uur open. Ben je slecht ter been dan komen we een poster brengen, laat het 
ons weten: andre@broekmanshimself.nl. 

 
Agenda  
Zaterdag 7 oktober 11:00 – 12:30 uur  
Start Campagne in Zuid-Kennemerland  

 
We trappen af met een toelichting op de landelijke campagne 
en onze plannen in Zuid-Kennemerland, waarna Erik van 
Muiswinkel ons inspirerend zal toespreken. Na de lunch gaan 
we de wijken in om met kiezers het gesprek aan te gaan. 
Locatie: Stookkamer, Stephansonstaat 38 in Haarlem 
 
 

 
Zaterdag 14 oktober  10:00 – 16:00 uur  
Verkiezingscongres GroenLinksPvdA  

  
 
 
Op deze dag stellen we samen het verkiezingsprogramma vast en 
trappen we de laatste weken van de campagne af. Aanmelden  
Locatie: Ahoy, Rotterdam 
 
 
 
 

 
Zondag 19 november 15:30 – 20:00 uur  
Links Wolkfestival 
 
Op de laatste zondag voor de verkiezingen komen we weer op krachten om de laatste dagen 
voluit te knallen. Nader bericht volgt. 
Locatie: nog niet bekend in Haarlem 
 
Woensdag 22 november  
VERKIEZINGEN voor de Tweede Kamer 
 
Vrijdag 1 december 20:00 – 22:00 uur  
Algemene Ledenvergadering en Pubquiz  
Locatie: wijkcentrum Binnensteeds, Nieuwe Groenmarkt 20 in Haarle 
 

https://groenlinkspvda.nl/verkiezingscongres-2023/
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Terugblik 1: opening Politiek Seizoen  
 
Zo’n 50 leden uit onze gemeen-
ten kwamen op 8 september naar 
’t Wapen van Kennemerland laom 
elkaar te ontmoeten en te horen 
wat de plannen zijn voor de ver-
kiezingscampagne (zie pagina 4). 
 
 
 
 
 
 

 

 
Terugblik 2: Politiek Café Wijkplatforms 
 

In het coalitieakkoord van Haarlem is 
afgesproken om de wijkraden te vervan-
gen door wijkplatforms. Jan de Ridder 
had een aantal stellingen voorbereid 
voor de discussie op 23 september in 
het Clubhuis. Tien leden namen deel 
aan het gesprek, waaronder Maarten 
Wiedemeijer, woordvoerder op dit on-
derwerp in de fractie. 
De belangrijkste boodschap uit de dis-
cussie was de zorg om de transitie: is er 
genoeg tijd voor de bestaande wijkraden 
om zich om te vormen en krijgen de 
wijkplatforms voldoende ondersteuning 
om succesvol van start te gaan? 
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Het Rode Vrouwen Netwerk PvdA 
De Rooie Vrouwen van Zuid-Kennemerland willen dit seizoen in samenwerking met Groen 
Links weer een HAARFIJN programma samenstellen. Actuele onderwerpen zijn er genoeg. 
Denk alleen al aan de komende Tweede Kamer en Europese verkiezingen.  
 
Zoals elk jaar zijn wij actief betrokken bij de voorbereidingen van de viering van Internatio-
nale Vrouwendag op 8 maart. In 2024 wil het comité Internationale Vrouwendag 023 vrou-
wen uit Zuid-Kennemerland in de schijnwerpers zetten. Niet alleen door bekende namen uit 
de archieven op te diepen maar vooral door inwoners te stimuleren om kandidaten voor te 
dragen die in de ‘portrettengalerij van power-vrouwen’ zouden moeten worden opgenomen. 
Dus vrouwen die een inspiratiebron en rolmodel zijn.  
 
Op Schouders van Vrouwen 
We zijn, als een mijlpaal is bereikt, vaak geneigd te vergeten dat er veel strijd, pijn en moeite 
voor gedaan moest worden om zover te komen. Zo vinden veel mensen het nu vanzelfspre-
kend dat vrouwen studeren, werken, de baas zijn van een bedrijf, leidinggeven aan een poli-
tieke partij, ongechaperonneerd over straat lopen of een café bezoeken. Maar we hoeven 
niet eens zo heel lang terug in de tijd om te beseffen dat de situatie heel anders was: 
- Iets meer dan 100 jaar geleden konden vrouwen nog niet stemmen; 
- 75 jaar geleden werden vrouwen die trouwden ontslagen; 
- Iets minder dan 70 jaar geleden waren gehuwde vrouwen nog handelingsonbekwaam; 
- Tot 1971 was de man volgens de wet hoofd van de echtvereniging en was de vrouw hem 

gehoorzaamheid verschuldigd. 
- 40 jaar geleden werd ervanuit gegaan dat meisjes geen talent hadden voor wiskunde en 

technische vakken; 
- In 1977 kregen we de eerste vrouwelijke lijsttrekker; 
- Vanaf 1983 is het bij wet verboden te discrimineren op grond van geslacht; 
- In 1985 mogen vrouwen pas officieel mee schaatsen in de Elfstedentocht 
- In 2013 heft de SGP het verbod op vrouwen in de partij op…. 

Al die jaren hebben heel veel vrouwen (en mannen) gestreden om de situatie voor vrouwen 
en meisjes te verbeteren. Enkele namen zijn algemeen bekend. Kenau Simonsdochter Has-
selaar en Hanny Schaft zullen de meeste mensen wel iets zeggen. Maar de rest? Zoals de 
onderwijzeres die het wiskundetalent van meisjes wel waardeerde en hen stimuleerde om 
door te studeren. Of de buurvrouw die huis aan huis bezoeken aflegde om vrouwen te stimu-
leren op een vrouw te stemmen bij de gemeenteraadsverkiezingen.  
 

Met dit project willen we bevorderen dat inwoners in hun eigen 
omgeving gaan zoeken naar vrouwen op wier schouders zij 
staan. Het zou heel mooi zijn als uit alle delen van Zuid-Ken-
nemerland vrouwen worden voorgedragen. We zetten ons er 
voor in dat 8 maart regio breed gevierd wordt en kunnen nog 
wel wat meedenkers gebruiken. Hoe kunnen we dit plan breed 
inzetten en zoveel mogelijk mensen bereiken?  
Aanmeldingen bij: barbara@barbaravanbalen.nl 
 
 
 

 

mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
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Banning leergang 2023: de Waarde van Werk 
 
De Banning vereniging organiseert dit najaar een leergang over de waarde van werk en de 
rol die werk speelt in ons leven en in onze maatschappij. 
De Banningleergang is een jaarlijkse serie bijeenkomsten van de Banning Vereniging/het 
PvdA Netwerk voor religie en levensovertuiging over een concrete vraag of thema. Samen 
met deskundigen kijken we vanuit verschillende perspectieven naar een maatschappelijk 
vraagstuk.  
Het zijn vier avonden over:  

1. De Mythe van de Arbeidsmarkt met prof. Paul de Beer (hoogleraar arbeidsverhoudin-
gen aan de UvA en werkzaam voor het project Waarde van Werk) 

2. Arbeid en zingeving met prof. Maroesjka Versantvoort (bijzonder hoogleraar aan de 
PthU en werkzaam bij het SCP als programmaleider) 

3. Onbetaald werk en de combinatie arbeid en zorg met dr. Anne Roeters 
4. Werken aan beter werk in de praktijk met Tuur Elzinga (voorzitter FNV) 

  
Meer informatie is hier te vinden.  
 
Deze leergang is onderdeel van het scholingsaanbod van de PvdA en vindt plaats in Utrecht. 
 
 

Overige informatie 
 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te ma-
ken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. promotieactivitei-
ten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze link. Het bedrag 
staat op € 10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

https://www.banningvereniging.nl/banning-leergang-2023-de-waarde-van-werk/
mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

